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ОЛІГАРХИ ЯК БУЛИ СВЯЩЕННИМИ КОРОВАМИ, ТАК І ЗАЛИШИЛИСЯ

  

 

  

Екс-глава ФДМУ Олександр Бондар в інтерв’ю  «Економічній правді»  коментує
ініціативи уряду Арсенія Яценюка в сфері приватизації, і не тільки. 
«Ми повторюємо ситуацію 2005 року, коли почалися загравання, меморандуми... Після
революції 2014 року, коли загинуло стільки людей, я думав, що олігархи зникнуть. Нічого
подібного, вони добре себе почувають, всі в Києві, займаються бізнесом. Своїх людей
залишили, розставляють нових. Ніхто з цим не бореться»
 – стверджує О.Бондар.

  

 

  

«Я знав відбір кадрів при Януковичі. Ти приходиш до керівника і кажеш схему, за якою
будеш заробляти для нього гроші. Якщо схеми не приносиш, тебе ніхто на роботу не
візьме. Тобто всі знавці схем повинні бути звільнені поголовно. До речі, вони можуть бути
не керівниками».
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